

Participating in the Common Mudaraba Pool

Operational & Distinguishing percentages of Investment Term Deposits and Saving Account balances which the Bank invests, on unrestricted Mudaraba basis, in the Common Mudaraba Pool are as follows:

1) Saving Accounts:

Kunooz Millionaire Account

Super Savings Account

Other Savings Accounts*

17% of the balance 36% of the balance

*Other Savings Accounts are: • Investment Savings Account

Child Savings Account

• High Value Salary Account

STI Value Account

21% of the balance

Special Investment Account

المشاركة في وعاء المضاربة المشترك

تكون نسب التشغيل والترجيح لأرصدة ودائع الاستثمار لأجل وحسابات التوفير التي يقوم المصرف باستثمارها في وعاء المضاربة المشترك على أساس المضاربة المطلقة وفقاً لما يلي:

1) حسابات التوفير :

21% من الرصيد 17% من الرصيد

36% من الرصيد

• حساب الاستتمار قصير الأجل القيّم

• حساب استثماری خاص

• حساب كنوز المليونير • حساب التوفير "سوبر"

حسابات التوفير الأخرى*

*حسابات التوفير الأخرى هي:

• حساب التوفير الاستثماري

• حساب الادّخار للأطفال

• حساب الراتب ذو القيمة العالية

2) Investment Term Deposits:

2) ودائع الاستثمار لأجل:

	<100K	>100K to	>3.5M to	>25M to	>50Mto	>100M	
		3.5M	25M	50M	100M		
For 3 months	20%	55%	60%	65%	65%	65%	لمدة 3 شهور
For 6 months	30%	60%	65%	70%	70%	70%	لمدة 6 شهور
For 9 months "Flexi"	32%	62%	67%	72%	72%	72%	لمدة 9 شهور "مرنة"
For 9 months	35%	65%	70%	75%	75%	75%	لمدة 9 شهور
For one year	45%	80%	93%	97%	97%	97%	لمدة سنة
For two years	50%	85%	95%	100%	100%	100%	لمدة سنتين

Mudarib Fee

In its capacity as Mudarib, the Bank is entitled to 85% of the net profit of the Common Mudaraba Pool.

Terms:

- 1. The Bank may change the Operational & Distinguishing percentages of Investment Term Deposits and Saving Accounts at any time as the Bank deems appropriate.
- 2. In this capacity as Mudarib, the Bank reserves the right to change the percentage of its fee at the beginning of every quarter.
- 3. Participation of the Investment Term Deposits and Saving Accounts in the Common Mudaraba Pool is subject to the rules specified in the terms and conditions of the Bank.
- the Common Mudaraba Pool must be AED 5,000 or its equivalent in US Dollars.
- 5. Minimum balance of Investment Term Deposits participating in the Common Mudaraba Pool must be AED 10,000 or its equivalent in US Dollars.
- 6. Actual realized profit on Investment Term Deposits and Savings Accounts will be paid latest by 28th of the month following each quarter or after the Emirates Islamic Asset Liabilities Committee (ALCO) meeting.
- 7. The Bank shall display any changes in the above terms at its Head Office, branches and website.

أتعاب المضارب

يستحق المصرف بصفته مضارباً %85 من صافى أرباح وعاء المضاربة المشترك.

أحكام:

- 1. يحق للمصرف تغيير نسبة التشغيل والترجيح لودائع الاستثمار لأجل وحسابات التوفير في اي وقت يراه المصرف مناسبا.
- 2. يحتفظ المصرف بصفته مضارباً، بحقه في تغيير النسبة المئوية لأتعابه كل 3 أشهر.
- 3. تخضع مشاركة ودائع الاستثمار لأجل وحسابات التوفير في وعاء المضاّربة المشترك للّقواعد المحددة في الشروط والأحكام الخاصة بالمصرف.
- 4. Minimum balance of Saving Accounts participating in 4. الحد الأدنى لرصيد حسابات التوفير المشارك في وعاء المضاربة المشترك 4. Minimum balance of Saving Accounts participating in هو 5,000 درهم أو مايعادله بالدولار الأمريكي.
 - 5. الحد الأدنى لرصيد ودائع الاستثمار لأجل المشاركة في وعاء المضاربة المشترك هو 10,000 درهم أو مايعادله بالدولار الأمريكي.
 - 6. تدفع الأرباح الفعلية المحققة من ودائع الاستثمار لأجل وحسابات التوفير في موعد أقصاه 28 من الشهر التّالي للربع الذي استحقت عنه الأرباح أو بعد اجتماع لجنة الموجودات والمطلوبات التابعة للإمارات الدسلامي.
 - 7. يقوم المصرف بالإعلان عن أية تغييرات في هذه الأحكام في مقره الرئيسي وفي كافة فروعه والموقع الإلكتروني.